
 
 

Protokoll AK möte  
 
Deltagare: Mathias Bergh, Maria Edström, Rainer Bladh, Mattias Kangas, Fredrik Sandström, Mattias 
Mattsson, Erik Frohm, Sören Johansson, Viktoria Ögren, Erika Lundstedt och Andre Nyström  
 
Datum: 2023-09-18 
Tid: 2000-2130 
Plats: Teams 
 
 

1. Barmarksläger Lycksele v36 
- U12: Totalt 17 deltagare, följde sin ursprungsplan som funkade bra. Lyckades rekrytera ledare till 

framtida läger. Grymt kul att välkomna Mikael Persson UHSK och Maria Holmsten AKSsom 
distriksledare framåt.  

- U14: Även U14 nöjda med lägret och de aktiviteter som genomfördes 
- U16: Summerat ett bra läger. Fint väder gjorde sitt. Körde Ironman tester, pass med förbundet, 

ett snabbhetspass och ett cykelpass. Totalt 18 deltagare från Norr och Västerbotten. 
- Totalt sett positivt med läger på samma ort över åldrarna. Även positivt samarbete med 

Norrbotten.  Alla nöjda med Ansia som plats för lägret.  
- Stor eloge till förbundet som var på plats på med både praktiska pass och teori.  
- Behöver följas upp med Norrbotten hur de tänker om snöläger U14. Rainer tar frågan till Anders 

Carlsson. 
 

2. USM 2024 
- Kommer att arrangeras av Funäsdalen v 11.  
- Finns en prel. bokning på samma ställe som ifjol.  
- Behöver styra upp sammanställning av bokning. Mattias Österberg Luleå ansvarar för detta och 

Mattias Kangas pratar med honom och ser till att mer info kommer ut. 
 
 

3. Tävlingar nästa år  
- Ingen ny information av Norrbotten än så länge. Pratat med Jens senast idag och han har lovat att 

återkomma. Den tävlingskalender som ligger ute just nu är den som är mest rätt.  
- 50% regeln diskuteras. Alla lyfter detta i sina klubbar med syfte att få fler deltagare på 

kvaltävlingarna.  
- Förbundet har gått ut med att ranking kommer att återinföras för u14 till landsdelsfinalen samt till 

u16 inför USM. Exakt hur den ser ut kommer förbundet att lägga ut under oktober när reglerna 
för kommande år publiceras.  

 
 

4. Utbildningsfrågor 
 
Påminnelse om hur vi kan nyttja RF Sisu för att förbättra vår verksamhet. 
https://www.rfsisu.se/underwebbplatser/gemensamt-innehall/innehall-att-lanka-till/att-redovisa-
folkbildning 

 
 
 

5. Flourförbudet 
Förbundet informerade på skidtinget om hur man tänker framåt. Kommer att vara ett flertal möten 
framåt. Senaste informationen kommer att finnas www.skidor.com 
 
https://www.skidor.com/nyhetsrum/nyheter-fran-ssf/2023/2023-09-05-en-fluorfri-framtid---besok-
var-roadshow 
 
 
 



 
 

6. Ekonomi 
- Rainer informerar att han har bokat en fysisk träff så att ekonomin kan gås igenom ordentligt inför 

årsmötet. 
  

Övrigt 
 
Förslag hur vi utvecklar vår verksamhet i distriktet skall tas fram till nästa möte med målsättning är vi skall bli 
fler. Ex förbundet tog bort stödet till U12s regionsfinal. Kan vi stötta från distriktet på ett eller annat sätt? 
Varje klubb får i uppdrag att ta fram ett förslag som presenteras på nästa möte 
 
 
 

7. Styrelsearbete VSF 
- Årsmöte söndag 22/10 kl 1830. Kommer att vara ett digitalt möte.  
- Finns vakanser i styrelsen, är någon intresserad eller finns det intresse i klubben meddela Rainer.  

 
8. Nästa möte 

2023-10-23 kl 20.00 till 21.30 via Teams 
 
 
Protokollförare 
Mathias Bergh, Lycksele IF 
 
 
 


